Certificate TW16/01113 / 證書 TW16/01113

The management system of / 下述組織



NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD.

南寶樹脂化學工廠股份有限公司

No. 519, Zhongshan Rd., Xigang Dist., Tainan City 723023, Taiwan 723023 臺南市西港區中山路 519 號

has been assessed and certified as meeting the requirements of 的管理系統已經過審核,並被證明符合下述要求

ISO 45001:2018

For the following activities / 所涵蓋的活動範圍 The Scope of Registration appears on page 2 of this certificate 註冊範圍顯示在本證書的第二頁

This certificate is valid from 09 December 2023 until 09 December 2026 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits. 此證書的有效期自 2023年 12月 09日至 2026年 12月 09日 且其有效性應繫於持續符合的定期稽核 Issue 4. Certified since 09 December 2020

版次 4. 原始註冊日期 2020 年 12 月 09 日

Certified activities performed by additional sites are listed on subsequent pages. 其它場區/合法實體之驗證活動於後續頁上列出

Authorised by / 簽署 Stephen Pao Deputy Director

SGS Taiwan Ltd.

No. 136-1, Wu Kung Road, New Taipei Industrial Park, Wu Ku District, New Taipei City 24803, Taiwan t +886 (0)2 2299 3939 - www.sgs.com.tw







This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on Terms and Conditions | SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or fashfication of the content or appearance of this document is unlawful.

本文件為真育的電子板遊音,僅供多戶用於其商業升降。此電子證書介許其列印版本並將稅投稿副本。本文件由本公司依據可取得之 Terms and Conditions | SGS. 中之 SGS 驗證服務通用條款頒發,敬請注意其中亦已包含的責任範圍,賠償和司法管轄事項。本文件受版權保護,任何未經授權而對此文件的內容或外觀作出變更、偽造或篡改皆屬違法。



Certificate TW16/01113. continued / 證書 TW16/01113. 續



NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD.

南寶樹脂化學工廠股份有限公司

ISO 45001:2018

- 1. Research and develop of green and environmentally friendly adhesives and surface treatment agents for shoes and various shoe materials; green and sustainable hot melt adhesives and reactive hot melt adhesives for non-woven fabrics; textile bonding, woodworking bonding and automotive bonding; optical protection and bonding adhesives; water-based resins for green and environmentally friendly artificial leather; adhesives for household, construction and DIY industries; adhesives for soft packaging and multilayer films; various high-performance powder coatings, weather-resistant, high-performance liquid coatings and environmental water-based wood coatings.
- 2. Manufacturing of polyurethane resin (including solvent-based PU and water-based PU), curing agents, surface treatment agents, solvent-based acrylic resin, moisture-curing polyurethane resin (PUR), chloroprene rubber adhesive (liquid adhesive), solventbased acrylic pressure-sensitive adhesive, polyvinyl acetate emulsion, ethylene-vinyl acetate emulsion, hot melt adhesive, waterbased acrylic resin, moisture-curing polyurethane hot melt adhesive (PUR), magnetic ring products, chloroprene rubber (neoprene), polyol resin, liquid coatings (both solvent-based and water-based), powder coatings, hot melt adhesive, waterproof materials, and fire-resistant coatings, metal can liner coatings, halogen free & UL94V-0 fire retardant resistant epoxy based composite materials and plates (carbon fibre).
- 1. 研究與開發綠色環保鞋用膠水與各種鞋材的表面處理劑、綠色環保熱熔膠與反應型熱熔膠不織布、紡織貼 合、木工貼合以及汽車貼合等產業應用、光學用保護膠與貼合膠、綠色環保人造皮革用水性樹脂、民生工 業、建築用與 DIY 等行業用接著劑開發、軟包(多層膜)用接著劑、各種高性能粉體塗料、耐候、高性能液體 塗料與環保水性木器漆
- 2. 聚氨基甲酸酯樹脂(含油性 PU 及水性 PU)、硬化劑、表面處理劑、油性壓克力樹脂、濕氣硬化型聚氨酯樹 脂(PUR)、接枝氯丁橡膠接著劑(藥水糊)、油性壓克力感壓膠、聚醋酸乙烯酯乳液、乙烯-醋酸乙烯乳液、熱 熔膠、水性壓克力樹脂、磁環產品、氯丁橡膠(黃膠)、多元醇樹脂、液體塗料(油性及水性)、粉體塗料、熱 熔膠,防水材料與耐燃塗料,金屬罐頭包裝塗料、無鹵暨 UL94V0 難燃級環氧樹脂基複合材料及碳纖維板材 製造







This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on Terms and Conditions | SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgety or falsification of the content or appearance of this document is unlawful 本文件為真實的電子版證書,僅供客戶用於其商業用途。此電子證書允許其列印版本並將被視為副本。本文件由本公司依據可取得之 Terms and Conditions | SGS. 中之 SGS 驗證服務通用條款頒發,敬請注意其中亦已包含的責任範圍,賠償和司法管轄事項。本文件受版權保護,任何未經授權而對此文件的內容或外觀作出變更、偽造或篡改皆屬違法。





Certificate TW16/01113, continued / 證書 TW16/01113, 續



NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD.

南寶樹脂化學工廠股份有限公司

ISO 45001:2018

Issue/版次4

Sites / 場區

NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD. (HEADQUARTERS)

南寶樹脂化學工廠股份有限公司(總部)

No. 519, Zhongshan Rd., Xigang Dist., Tainan City 723023, Taiwan

723023 臺南市西港區中山路 519 號

Research and develop of green and environmentally friendly adhesives and surface treatment agents for shoes and various shoe materials; green and sustainable hot melt adhesives and reactive hot melt adhesives for non-woven fabrics; textile bonding, woodworking bonding and automotive bonding; optical protection and bonding adhesives; water-based resins for green and environmentally friendly artificial leather; adhesives for household, construction and DIY industries; adhesives for soft packaging and multilayer films; various high-performance powder coatings, weather-resistant, high-performance liquid coatings and environmental water-based wood coatings.

研究與開發綠色環保鞋用膠水與各種鞋材的表面處理劑、綠色環保熱熔膠與反應型熱熔膠不織布、紡織貼合、木工貼合以及汽車貼合等產業應用、光學用保護膠與貼合膠、綠色環保人造皮革用水性樹脂、民生工業、建築用與 DIY 等行業用接著劑開發、軟包(多層膜)用接著劑、各種高性能粉體塗料、耐候、高性能液體塗料與環保水性木器漆

NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD. FIRST FACTORY

南寶樹脂化學工廠股份有限公司第一廠

No. 521, Zhongshan Rd., Xigang Dist., Tainan City 723023, Taiwan

723023 臺南市西港區中山路 521 號

Manufacturing of polyurethane resin (including solvent-based PU and water-based PU), curing agents, surface treatment agents, solvent-based acrylic resin, moisture-curing polyurethane resin (PUR), chloroprene rubber adhesive (liquid adhesive), solvent-based acrylic pressure-sensitive adhesive.

聚氨基甲酸酯樹脂(含油性 PU 及水性 PU)、硬化劑、表面處理劑、油性壓克力樹脂、濕氣硬化型聚氨酯樹脂 (PUR)、接枝氯丁橡膠接著劑(藥水糊)、油性壓克力感壓膠製造







This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on Terms and Conditions | SGS. Attention is drawn to the limitation of fability, indemnification and jurisdictional dauses contained therein. This document is copyright protected and any unuanthorized alteration, forgory or fabrication of the content or appearance of this document is unwful.

本文件為真實的電子版證書,僅供客戶用於其商業用途。此電子證書允許其列印版本並將被視為副本。本文件由本公司依據可取得之 Terms and Conditions | SGS. 中之 SGS 驗證服務通用條款

本义件码具質的电子依認書,僅供各戶用於具商業用述。此電子設置允許與列印版本业科依倪為副本。本义件由本公司依據可以待入 Jemms and Condudins Josb. 中之 565 驗證服務題用除 頒發,敬請注意其中亦已包含的責任範圍,賠償和司法管轄事項。本文件受版權保護,任何未經授權而對此文件的內容或外觀作出變更、偽造或篡改皆屬違法。



Certificate TW16/01113. continued / 證書 TW16/01113. 續

NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD.

南寶樹脂化學工廠股份有限公司

ISO 45001:2018

NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD. POLY FACTORY

南寶樹脂化學工廠股份有限公司寶立廠

No. 508, 510, Zhongshan Rd., Xigang Dist., Tainan City 723023, Taiwan

723023 臺南市西港區中山路 508、510 號

Manufacturing of polyvinyl acetate emulsion, ethylene-vinyl acetate emulsion, hot melt adhesive, water-based acrylic resin, moisture-curing polyurethane hot melt adhesive (PUR), magnetic ring products.

聚醋酸乙烯酯乳液、乙烯-醋酸乙烯乳液、熱熔膠、水性壓克力樹脂、濕氣硬化型聚氨酯熱熔膠(PUR)、磁環

NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD. FIFTH FACTORY

南寶樹脂化學工廠股份有限公司第五廠

No. 506, Zhongshan Rd., Xigang Dist., Tainan City 723023, Taiwan

723023 臺南市西港區中山路 506 號

Manufacturing of chloroprene rubber (neoprene), polyol resin, liquid coatings (both solvent-based and water-based), powder coatings, hot melt adhesive, waterproof materials, and fire-resistant coatings, metal can liner coatings.

氯丁橡膠(黃膠)、多元醇樹脂、液體塗料(油性及水性)、粉體塗料,熱熔膠,防水材料與耐燃塗料,金屬罐 頭包裝塗料製造

NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD. GUIREN FACTORY

南寶樹脂化學工廠股份有限公司歸仁廠

1F, B1 Building, No. 48, Sec. 1, Zhongshan Rd. Guiren Dist., Tainan City 711002, Taiwan

711002臺南市歸仁區中山路一段 48號 B1棟 1樓

Manufacturing of halogen free & UL94V-0 fire retardant resistant epoxy based composite materials and plates (carbon fibre).

無鹵暨 UL94V0 難燃級環氧樹脂基複合材料及碳纖維板材製造









